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Slovo ředitele

Milí kolegové,

jsem nadšený, že vám mohu předložit tento článek k závěru úspěšného 
hospodářského roku 2023. Byl to pro nás rok plný výzev a tvrdé práce, a proto 
si myslím, že si všichni zasloužíme chvíli, abychom se zastavili a ohlédli se 
za letoškem.

Tým, který tvoříme, je prostě neuvěřitelný. Naše společnost sice v mnoha 
oborech a ohledech nedosáhla co si předsevzala, ale v rozhodujících oborech 
dosáhla velmi pěkných výsledků, což umožňuje investovat do nových 
technologií a inovací a posílit naši pozici v současném tržním prostředí. To 
všechno bylo možné díky vaší tvrdé práci, oddanosti a vynikajícímu výkonu.

Chtěl bych poděkovat každému z vás za vaše úsilí a vášeň, kterou do naší 
práce každý den vkládáte. Bez vás bychom nemohli dosáhnout toho, co 
jsme letos dokázali. Vaše kreativita, inovace a oddanost jsou tím, co nás 
dělá silnými.

Také bych rád poděkoval našim věrným zákazníkům a obchodním 
partnerům za jejich důvěru a loajalitu. Společně jsme dosáhli značných 
úspěchů, a těšíme se na pokračující spolupráci v nadcházejícím roce.

Dovolte mi také říci, že i když jsme dosáhli mnoha úspěchů, stále máme před 
sebou mnoho cest a výzev. Jsem si jist, že společně dokážeme dosáhnout 
ještě větších úspěchů v nadcházejícím roce.

Na závěr bych chtěl popřát vám všem šťastný a klidný závěr tohoto roku. 
Ať strávíte čas s rodinou a přáteli, abyste nabrali novou energii pro příští 
rok. Těším se na další spolupráci a nové výzvy, které nás čekají. Věřím, že se 
můžeme těšit na další úspěšné roky a naše fi rma bude nadále růst a inovovat. 
S tímto optimismem se dívám vpřed do roku 2024.

Děkuji vám a mějte krásné svátky!

Ing. Jaromír Semela
předseda představenstva ZÁLESÍ a.s.
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Srdečně Vás zveme na každoroční

Čtvrtek
7 12.. 2023

od 15.00 hodin
KKC Elektra Luhačovice

Ritmo Factory | Barmani Zlín
fotokoutek | DJ Mach

bohatá tombola
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Grilovaný býk voněl po celém okolí, prosecco teklo proudem, děti 
s nazdobenými obličeji se nemohly nabažit záplav barevných 
balónků s výročním logem Zálesí a nad Ludkovicemi se honila 
mračna. Počasí bylo to jediné, čemu více než desetičlenný 
organizační tým nemohl poručit. Jenže my, Zálesáci, jsme skvělá 
parta a jen tak něco nás nemůže rozhodit. A tak se od brzkých 
odpoledních hodin začal areál v Ludkovicích plnit a nakonec se 
nás sešlo několik stovek! Posezení kolem podia i v party stanech 
byla zaplněná do posledního místečka a bohatý program nedal 
divákům vydechnout. Celým dnem nás provázel vynikající člen 
Slováckého divadla, pan Tomáš Šulaj, který s naším generálním 
ředitelem Jaromírem Semelou celý program odstartoval, všechny 
přivítal a připomněl důvod dnešní oslavy. Zábavu na pódiu i pod 
ním následně rozproudili Klauni z Balónkova. Ti dostali děti do 
varu, ze kterého se mladí Zálesáčci po celý zbytek dne nedostali. 
Ještě že pro ně byl dále přichystán bohatý sportovně-herní 
program pod taktovkou Střediska volného času Luhačovice 
nebo lidský fotbálek! Oproti tomu dospělí si mohli vychutnat 
koncert skupiny AG Flek, hudební vstupy DJ Macha nebo si dopřát 
nějaký ten gastronomický zážitek. V areálu čekaly na Zálesáky 
další zajímavosti a atrakce, ať už laserová střelnice, malování na 
obličej nebo secesní fotoateliér. Po celý den měli všichni účastníci 
také možnost přispět svou troškou ke vzniku společného díla. S 
velkou zodpovědností se desítky Zálesáků chopily štětců a sprejů 
a společně zaplnily plátno, které nám bude připomínat letošní 
významné jubileum. 

Během odpoledne jsme dvakrát notně zmokli a dvakrát zase 
uschli, ale nikdo si nenechal zkazit náladu. Tomáš Šulaj si během 
svého propršeného vystoupení  poradil tím, že své dětské diváky 
pozval přímo k sobě na kryté podium. Při dětském okénku DJ 
Macha tancovaly všechny děti v dešti a nikomu to nevadilo. Ty 
nejlepší tanečníky, stejně jako nejšikovnější výtvarníky v soutěži o 
nejkrásnější návrh tuby, odměnil na sklonku odpoledne přímo na 
podiu náš generální ředitel. A závěrečným bodem programu byl 

koncert kapely Scarlet Rose, který opět dokázal, že Zálesí je fi rma, 
která tančí. 

Aniž bychom zvládli sníst a vypít všechno, den se přehoupl 
do večera a večer do noci a postupně jsme se rozešli domů. 
Náš společnými silami vytvořený obraz, vystavený v hale 
administrativní budovy, nám všem připomíná nejen krásný den 
strávený s kolegy a rodinami, ale i významné výročí fi rmy, se 
kterou jsme se všichni rozhodli spojit svou profesní kariéru. Přejme 
Zálesí i nám všem, abychom mohli společně oslavit ještě mnoho 
úspěšných fi remních výročí.

Ing. Josef Chvíla
personální ředitel

Slavíme 30!

Ohlédnutí za velkým

slavnostním dnem pro 

Zálesáky a jejich rodiny

V roce 2023 si připomínáme významné jubileum:

30 let novodobé historie společnosti Zálesí. V roce 1993 byla totiž založena fi rma Zálesí, jakožto nástupnická 

společnost původně Jednotného zemědělského družstva Zálesí. Historie JZD ovšem sahá podstatně dále než jen 30 

let zpátky, proto za dva roky budeme slavit vlastně 75. výročí našeho prvotního vzniku. Zálesí je tedy společnost, 

která se opírá o dlouhodobou tradici, ale že umí žít přítomností a dokonale si užít „tady a teď“, to Zálesáci i jejich 

nejbližší dokázali v červnu, kdy jsme ve sportovním areálu a amfi teátru v Ludkovicích ty třicetiny řádně oslavili!
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ROBOTICS

Transformace závodu

ROBOTICS dnes

očima Petra Kozelka

Rok 2023 je pro závod ROBOTICS rokem skutečně několika velkých změn. V tomto roce se nám podařilo dokončit 

revitalizaci prostor bývalého skladu KOVO, které nyní již naplno slouží jako montážní hala závodu ROBOTICS. Díky 

tomu jsme schopni velmi efektivně koordinovat činnosti při realizaci složitějších projektů. Koncept „vše pod jednou 

střechou“ umožňuje těsnou spolupráci všech členů týmu. Při návrhu, montáži, kompletaci stroje nebo jeho testování 

tak lépe funguje interakce mezi jednotlivými odděleními závodu bez zbytečných časových prostojů. Touto cestou bych 

také rád poděkoval kolegům ze závodu KOVO, jmenovitě Ing. Jiřímu Sovišovi, za poskytnutí těchto prostor.

Změny se dotkly také personální oblasti a organizační 
struktury závodu. Na pozici ředitele závodu ROBOTICS 
nastoupil od 1.11.2023 Ing. Petr Novák, který nahradil 
odcházejícího ředitele Ing. Petra Kozelka. Oba nyní společně 
intenzivně pracují na předávání kompetencí v oblasti řízení 
závodu.

Vzhledem k množství realizovaných projektů bylo logickým 
krokem vytvoření kapacit pro pokrytí servisních požadavků. 
Uvědomujeme si, že spokojenost našich zákazníků je spojena 
nejen s poskytováním kvalitních výrobků a řešení, ale také 
se zajištěním servisní podpory, která je neméně důležitá. 
Z hlediska organizační struktury došlo také k vytvoření 
samostatných pozic referenta nákupu a ekonoma závodu.
Posilujeme fi nanční controlling a skladovou evidenci závodu.

Společně jsme začali pracovat také na digitalizaci interních 
procesů, abychom zjednodušili opakující se agendy a odbourali 
zbytečné papírování. V těchto činnostech budeme pokračovat 
i v následujícím roce 2024.
Velkou výzvou pro celý závod ROBOTICS bude pokračovat 
v rozvoji divize a navázat tak na práci odcházejícího ředitele 
Ing. Petr Kozelka, který zde působil od jejího samotného 

vzniku. V průběhu let se mu podařilo vybudovat kvalitní 
tým s obrovským potenciálem a realizovat velké množství 
projektů, některé z nich mnohdy velmi technicky náročných.

To je také důvod, proč naši partneři v současné době vnímají 
ROBOTICS jako silného integrátora v oblasti průmyslové 
automatizace a robotizace, který je schopen dodat 
komplexní řešení na klíč a na míru jejich technologickým 
požadavkům. V duchu nastaveného vysokého standardu 
chceme dále nabízet sofi stikovaná řešení nejen našim 
novým zákazníkům, ale i nadále technologicky podporovat 
ostatní provozy společnosti Zálesí a.s.

Tímto bych tedy Ing. Petru Kozelkovi jménem celého 
kolektivu ROBOTICS rád poděkoval za dosavadní spolupráci 
a popřál do budoucna mnoho úspěchů jak v jeho profesním, 
tak i soukromém životě.

Všechny výše uvedené změny směřují k jednomu 

společnému cíli. V konečném důsledku zoptimalizovat 

procesy a zefektivnit činnosti závodu ROBOTICS na 

všech úrovních. To je správná cesta, jak být v současné 

době efektivní a konkurenceschopní.

Postupným vzděláváním a prací všech kolegů závodu 
ROBOTICS se nám dnes otevírají dveře ke komplexní 
automatizaci celého výrobního procesu u řady fi rem, včetně 
sběru dat a jejich vizualizace. 
V letošním roce se nám podařilo využít naše zkušenosti 
a realizovat dva velmi zajímavé projekty pro společnost 
SCHLOTE. Oba jsou zaměřeny na automatizaci obrábění 
statorů pro elektromotory, další projekty se intenzivně 
připravují.

Během mého sedmiletého působení se toho událo opravdu 
hodně, proto dovolte krátkou rekapitulaci na následující 
straně:

Ing. Petr Novák,
ředitel závodu Robotics



7

Ing. Petr Kozelek

Závěrem bych chtěl poděkovat kolegům i všem Zálesákům za spolupráci 
a podporu při plnění náročných úkolů. Jsem rád, že jsem mohl být členem 
rodiny Zálesí. 

ROBOTICS v číslech:

ROBOTICS v čase:

Získali jsme více než 20 spokojených zákazníků
Realizovali jsme 120 projektů v různých průmyslových 
odvětvích, např. v automotive, elektrotechnickém, 
potravinářském, strojírenském a slévárenském 
průmyslu

Vybudovali jsme tým sestavený z 26 kvalifi kovaných 
pracovníků
Celkový objem realizovaných projektů přes183 mil. Kč

Přeji vám pevné zdraví a hodně pracovních 

úspěchů.
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Pracovní jubilea v roce 2023

V letošním roce dosáhnou důchodového věku:

DATUM NÁSTUPU

08.01.2018
18.01.1982
01.03.2004

JMÉNO

Bělej Vlastimil
Petřík Jiří
Zvoníčková Dagmar

PROFESE

řidič
mechanik, opravář
pokojská

STŘEDISKO

Plasty
Obchodní závod
hotel Pohoda

Zálesí děkuje za dlouholetou spolupráci svým spolehlivým zaměstnancům

VÝROČÍ 5 let VÝROČÍ 10 let

VÝROČÍ 15 let

VÝROČÍ 20 let

VÝROČÍ 25 let

VÝROČÍ 35 let

Za 35 let 7 000,-
za 30 let 6 000,-
za 25 let 5 000,- 
za 20 let 4 000,- 

za 15 let 3 000,-
za 10 let 2 000,-
Za 5 let 1 000,-

ODMĚNY
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Bruslení
Další termíny bruslení –
stadion Uherský Brod

10.12. 17:30 – 19:00
29.12. 15:00 – 16:30

Dny

   

& 

www.sps ub.cz

24. 11. 2023

25. 11. 2023

9. 2. 2024
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Závod Obaly

OBALÁŘI LETOS OPĚT 

NAHODILI MOTORY !

ZÁVOD OBALY PLÁNUJE 5 - 10% RŮST

A HLEDÁ NOVÉ SEŘIZOVAČE 

Závod Obaly bude v letošním roce atakovat hranici 
100 mil. ks prodaných tubových obalů a 250 milionů Kč 
tržeb. Jednání o cenách pro rok 2024 nejsou s drtivou 
většinou zákazníků dosud uzavřena, přesto pro příští 
rok počítáme s dalším růstem objemu produkce, 
a to zhruba v úrovni 5 až 10 %. Pro realizaci tohoto 
záměru hledáme personální posílení na pozici 
seřizovačů výroby laminátových tub. Jedná se o 
práci na plně automatických strojích švýcarské 
výroby, u níž poskytneme plnou podporu a potřebný 
čas na zaškolení. Tato pozice je tak otevřena také 
uchazečům bez zkušeností z oboru.

Ing. Josef Hampl
ředitel závodu Obaly

Po složitém druhém pololetí loňského roku, kdy se 
závod Obaly (ZO) potýkal s úbytkem zakázek a současně 
také se snížením rentability v důsledku neschopnosti 
přenést růst cen vstupů do prodejních cen, se v 
letošním roce podařilo Obalářům situaci konsolidovat 
a znovu „nahodit motory“. Díky akvizicím nových 

Tuby ze Zálesí na Champs-Élysées v Paříži a na Times Square v New Yorku

Nestává se často, že se obaly ze Zálesí objeví na lukrativních reklamních plochách světových metropolí. Vlasová kosmetika Les 
secrets de Loly, zabalena v PBL tubách z Luhačovic, se v rámci masivní reklamní kampaně takto prezentovala na Champs Élysées, 
ve stanici metra Opera a na stěnách obchodního centra Beaugrenelle v Paříži nebo také v nejrušnější části Times Square v New 
Yorku. Obaly pro tohoto zákazníka dodáváme již řadu let a ročně jich do Francie prodáme cca. 2 mil. ks.

projektů a nových zákazníků dokázal obchodní tým ZO naplnit 
výrobní kapacity a od března letošního roku tak nejvýkonnější výrobní 
technologie opět vyráběly v režimu nepřetržitého provozu. Ještě před 
koncem října jsme tak mohli v úzkém kruhu THP komorně oslavit 
splnění letošního obchodního plánu jak v ukazateli prodaných kusů 
tub, tak v tržbách. Poděkování patří všem zaměstnancům závodu!
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Tuby ze Zálesí v Paříži a New Yorku
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Naše společnost má více než 50 % tržeb 

generovaných z dodávek

do automobilového průmyslu.
Nedávno jsem se zúčastnil konference subdodavatelů „CEE Automotive Supply Chain 2023“. Je to pro nás důležitý obor, proto 
předkládám názory a hodnocení stavu tohoto odvětví od přednášejících, kterými byli např. Martin Jahn, člen představenstva 
zodpovědný za prodej a marketing ve společnosti Škoda Auto a prezident Sdružení automobilového průmyslu, Mojmír Hampl, 
předseda Národní rozpočtové rady, místopředsedkyně Evropského parlamentu Dita Charanzová a další.

Není to radostné, nepravidelnost dodávek a výpadky trvají, nejhorší už ale snad máme za sebou. Tak zhodnotili zástupci 

dodavatelských fi rem automobilového průmyslu současnou situaci během konference CEE Automotive Supply Chain 

2023, největšího setkání zástupců sektoru automotive v České republice a na Slovensku. Šestého ročníku, který se konal 

24.-25. října v Olomouci, se zúčastnilo 333 šéfů fi rem, ale i zástupců fi nančního sektoru a analytiků orientujících se na 

automobilový sektor. Společně hledali odpověď na otázku, jak úspěšně projít obdobím, kdy se v automotive z permanentní 

evoluce stává permanentní revoluce.

Minulé tři roky nebyly pro sektor automotive nijak 
jednoduché, ale „co nás nezabije, to nás posílí“. V poměrně 
optimistickém duchu zahájil Martin Jahn letošní konferenci 
CEE Automotive Supply Chain. Dodal, že i přes negativní 
zprávy, které je slyšet, věří v pozitivní budoucnost českého 
a slovenského automobilového sektoru. „Česká republika 
i Slovensko mají šanci vyjít z transformace posílené,“ uvedl 
Martin Jahn.
Prezident AutoSAPu nicméně připouští, že se mnohé 
zavedené pořádky mění a že se v tuto chvíli začínají znovu 
rozdávat karty. Zatímco dříve představovali automobiloví 
výrobci relativně uzavřený „klub“, v poslední době do něj 
penetrují další, donedávna neznámí producenti. Vedle Tesly 
jsou to zejména čínské značky. V tuto chvíli to vypadá, že 
budoucnost patří elektromobilitě. To znamená pro fi nální 
výrobce i jejich dodavatele velkou výzvu.

Budoucnost určí ceny energie

Alfou a omegou perspektivní budoucnosti ovšem bude 
přístup ke strategickým surovinám a ceny energií, které do 
značné míry určují konkurenceschopnost fi rem v celosvětové 
soutěži. Energie budou tématem příštích let. A jak mimo jiné 
uvedl Mojmír Hampl, není jediný náznak toho, že by jejich 
ceny mohly v budoucnu klesat. Náklady na dekarbonizaci 
jsou obrovské.
Mojmír Hampl hodnotí dnešní situaci fi rem včetně těch 
v automobilovém průmyslu pozitivně, budoucnost ale 
moc povzbudivě nevidí. Jsou za tím jak drahé energie, 
tak i další faktory. A budou-li tyto trendy pokračovat, je 
podle něho na místě položit si otázku, jestli jsme v Evropě 
schopni pokračovat v nastoupeném tempu dekarbonizace za 
rozumných nákladů.

Regulace a konkurenceschopnost

Jak se shodli prakticky všichni vystupující, prospělo by méně 
evropských regulací. Přiznala to i Dita Charanzová a uvedla, 
že v sektoru automotive by velmi prospělo udělat na úrovni 
EU inventarizaci legislativy. Připomněla, že bývala snaha 
za každou novou legislativní normu jednu starou zrušit, to 
už je ale nejspíš zapomenuto. Jak řekla Dita Charanzová, 
Evropská komise se teď musí zaměřit na zvyšování 
konkurenceschopnosti Evropy, což už se podle ní děje. „Příští 
téma EU bude, jak zachovat konkurenceschopnost Evropy 
při postupující dekarbonizaci,“ dodala.
Norma Euro 7, která má dále snížit emise z automobilů, se 
na olomoucké konferenci zmiňovala spíše okrajově. V tuto 
chvíli je podoba normy do jisté míry přijatelná, ale otázkou 
je, jak projde Evropským parlamentem. Podle Martina Jahna 
byl první návrh největším legislativním paskvilem, se kterým 
se setkal za celou dobu své kariéry.

Kdo je a kdo není připravený

Zástupci automobilek Robert Kiml, Toyota Motor 
Manufacturing Česká republika, Petr Michník, Hyundai 
Motor Manufacturing Czech, Karel Novák, IVECO Group, 
a Michal Lábaj, Kia Slovakia, hovořili o připravenosti výrobců 
na novou éru, zejména o přechodu na elektromobilitu.
Automobilky jsou na elektromobilitu připraveny, ale 
jsou připraveni zákazníci? Jsou připraveni energetici? To 
jsou otázky, které nadnesl Robert Kiml a připojil některé 
příklady, které nabízely odpověď „ne“. Zdůraznil také 
fakt, že elektromobily jsou sice bezemisní, ale při výrobě 
baterií a některých dalších součástí vozidel vznikají dnes 
stále velká množství emisí CO.
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Karel Novák z Iveca ovšem uvedl, že jsou některé oblasti, 
kde je elektromobilita už nyní nákladově nezpochybnitelná. 
„V městském segmentu už elektromobilita porazila naftové 
autobusy i ty na plyn. Nepotřebuje už žádné dotace,“ řekl.

Čína a (de)globalizace

V nejrůznějších souvislostech se zmiňovala Čína, ať už jako 
rostoucí konkurent pro evropské automobilky nebo jako 
dodavatel důležitých surovin a komponent. Podle Michala 
Lábaje z Kia Slovakia je náskok čínských fi rem sedm až osm 
let a dohnat je bude obtížné.
Diskutovalo se také o tom, zda postupně končí globalizace 

a nastupuje opačný trend, který se bude projevovat 
hledáním dodavatelů v blízkosti výroby. Podle Martina Jahna 
globalizace přispěla k vytvoření bohatství ve společnosti, 
a právě sektor automotive je jedním z jejích hlavních 
tahounů. Dojde ke změně nákupů některých strategických 
komponent, ale globalizace podle něj nekončí.
Mojmír Hampl ale tendence k deglobalizaci vidí. „Američtí 
ekonomové říkají, že to, co nás čeká, je friendshoring, 
obchodní praktika, kde se sítě dodavatelského řetězce 
zaměřují na země považované za politické a ekonomické 
spojence,“ uvedl Mojmír Hampl.

Ing. Jaromír Semela,
předseda představenstva ZÁLESÍ a.s.
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Závod KOVO

Technici na KOVU každoročně sportují

Tento rok se 1. září technici na KOVU zúčastnili již 10. ročníku 
sportovního dne. Ten se konal tradičně ve víceúčelovém 
sportovním areálu LUHAPARK v Luhačovicích.
Jako každý rok i letos měli všichni zúčastnění na výběr ze dvou 
aktivit. Mohli si vybrat mezi tenisem a golfem. Obě aktivity se 
hrají po dvojicích, kdy si každý svého parťáka najde pomocí 
náhodného výběru. Tenis se hraje ve formě čtyřher, kdy tento 
rok hrály tenis pouze tři dvojice, čili umístění na bednách měli 
všichni jisté. Oproti tomu golfi sti to měli o poznání těžší.
Golf se hrál také po dvojicích, kdy náhodně vybrané dvojice 
se navzájem musely povzbuzovat, jelikož výsledné bodové 
konto se sčítalo dohromady, a tudíž se musel každý spoléhat 
na svého spoluhráče. Na golfovém hřišti hráči museli projít 

zhruba 20 stanovišť a zároveň se snažit o co nejmenší 
počet bodů, jelikož čím menší skóre, tím lepší umístění na 
výsledkové listině.
Nakonec se v obou sportovních disciplínách našly tři dvojice, 
které se umístily na stupních vítězů. Jako výhru si poté 
všichni domů odnesli víno a poukaz do Zálesácké prodejny 
v Biskupicích. Po náročných sportovních výkonech na 
všechny sportovce vždy čeká burčák z Vinotéky u Václava 
a taky bohatý raut. Například minulý rok kromě tradičních 
řízků mohli všichni zkusit i pokrmy z mořských plodů. Po rautu 
následovala volná zábava a utužování kolektivu.

Gratulujeme všem vítězům a všem ostatním zúčastněným přejeme hodně štěstí v příštím ročníku.

Ing. Jiří Soviš
ředitel závodu KOVO

Výherci v tenisu:
1. MÍSTO

2. MÍSTO

3. MÍSTO

Vlastimil Jurča + Jakub Semela

Jiří Soviš + Filip Hasík

Martin Remeš + Libor Koníček

Výherci v golfu:
1. MÍSTO

2. MÍSTO

3. MÍSTO

Stanislav Bližňák + Pavel Remeš

Marek Bartončík + Marta Žmolíková

Lenka Kráčmarová + Petr Hýbl
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Tak jako v předchozích letech i v letošním roce uspořádal 
Klub důchodců Zálesí a.s. pro své členy jednodenní zájezd 
po pamětihodnostech či turisty vyhledávaných místech 
Zlínského kraje. Letošní volbou byla prohlídka hradu 
Malenovice a po ní návštěva Památníku Tomáše Bati, který 
patří k vrcholným dílům zlínského funkcionalismu.
Zájezd se uskutečnil dne 26. 9. 2023 a ze 105 členů 
klubu se zájezdu zúčastnilo 58 seniorů. Před odjezdem 
z administrativního sídla společnosti Zálesí a. s. jsme 
si na památku udělali společné foto a někteří si na zdar 
zájezdu dali i štamprlku domácí slivovičky. Při prohlídce 
hradu Malenovice jsme se rozdělili na dvě skupiny, které se 
následně vyměnily.
První skupina s průvodcem zahájila komentovanou prohlídku 
se zaměřením na středověkou historii hradu a prohlídkou 
expozice vycpaných zvířat a výstavy „Ze života hmyzu“.
Druhá skupina si prohlédla Hradní hájenku s výstavou „Nože 
v archeologických nálezech i v historických a etnografi ckých 
souvislostech“, výstavu řemeslných výrobků a fotografi í, 
nazvanou „Život v podhradí“. Příjemným překvapením pro 
nás byly vystavené fotografi e domů z kotovic s doškovými 
střechami i z Pozlovic, Polichna a Kladné Žilín.
Po přesunu do Zlína jsme společně absolvovali prohlídku 
Památníku Tomáše Bati s výborným komentářem průvodce. 
Ač o Tomáši Baťovi a jeho rodině toho ve Zlínském kraji víme 
určitě více než lidé z ostatních krajů ČR, dozvěděli jsme se 
navíc nejen spoustu zajímavých skutečností o jeho rodině 
a nejbližších spolupracovnících, ale i o neuskutečněných 

záměrech tohoto výjimečně schopného a pracovitého 
podnikatele.
Po ukončení prohlídky si většina z nás už přála rychlý přesun 
na základnu, kterou je pro nás od roku 2012 náš hotel 
Pohoda****. Personál hotelu nám vždy připraví prostředí, ve 
kterém se cítíme opravdu jako doma. Vynikající jídlo, nápoje, 
a k tomu výborná káva se zákuskem, sedly všem. 
Na hotelu nás přivítal generální ředitel Zálesí a.s Ing. Jaromír Semela 
a někteří členové představenstva. Po krátké informaci 
o situaci a dění v Zálesí a.s. a Zálesí agro a. s. generální 
ředitel poděkoval všem seniorům za odpracovaná léta ve 
společnostech Zálesí a popřál všem pevné zdraví a optimismus 
do dalších let.
Tak jako v předešlých letech obdržel každý člen Klubu 
důchodců poukázku na odběr zboží v hodnotě 1000,- Kč 
v naší Agro prodejně. Příjemné odpoledne jsme ukončili 
v 18 hodin, kdy spokojené a unavené seniory rozvezl 
autobusový dopravce Zicha do všech obcí v katastru 
Zálesí a.s.
Závěrem chci jménem seniorů poděkovat vedení Zálesí a.s. za 
fungování a podporu Klubu důchodců. Zálesí a. s. je v tomto 
spíše výjimkou než pravidlem. Velké poděkování patří 
také personálu hotelu Pohoda**** a skvělému a obětavému 
přepravci-fi rmě Michal Zicha.
Za klub důchodců Zálesí a.s.

Zájezd Klubu důchodců Zálesí a.s.

Ing. Josef Hampl st.
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Šťastným rodičům blahopřejeme!

V průběhu roku 2023 se Zálesákům, kteří nám poskytli fotky, narodily tyto krásné děti:
(Příspěvek do výplaty ve výši 2 000 Kč jistě všechny rodiče potěšil) 

Bačíková Michaela – nar. 23. 5. 2023
tatínek Bačík Dominik (seřizovač lisů Plasty)

Chupík Radovan – nar. 12.1.2023
maminka Šašinková Šárka (plastikářka Plasty)

Janíková Sandra – nar. 19.10.2023
tatínek Janík Radek (seřizovač lisů Plasty)

Káňová Kristýna – nar. 16.9.2023
tatínek Káňa Tomáš (obsluha CNC,předák Kovo 
Zeus)

Krajíčková Emma – nar.27.2.2023
tatínek Krajíček Tomáš (technolog Kovo Pozlo-
vice)

Krajíčková Tereza – nar.7.2.2023
tatínek Krajíček Lukáš (seřizovač CNC strojů 
Kovo Pozlovice)

Kulhavý Kristián – nar. 9.7.2023
maminka Kulhavá Anna (obchodní zástupce 
Obaly)

Mališka Oliver – nar.16.1.2023
tatínek Mališka Oldřich (technolog Obaly)

Masař Marek – nar.5.3.2023
tatínek Masař Dalimil (projektový manažer 
Plasty)

Máte to největší štěstí na světě, 

není nic hezčího, než úsměv dítěte

Všem malým Zálesáčkům přejeme, ať rostou jako z vody. 
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Nevrlka Adam – nar. 16.5.2023
tatínek Nevrlka Pavel (konstruktér Robotics)

Sedláček Marek – nar. 22.4.2023
tatínek Sedláček Petr (seřizovač lisů Plasty)
maminka Maňáková Tereza (plastikářka Plasty)

Talaš Vojtěch – nar. 27.5.2023
maminka Kaucká Michaela (dělnice ruční 
úpravy Zeus)

Trač Dominik – nar. 30.4.2023
maminka Trač Jiřina (referent pro ekozeměděl-
ství Agro)

Nejhezčím polibkem začíná pohádka

a končí úsměvem malého děťátka.

To není pohádka, to už je život sám,

který tu pohádku připravil vám.

Kostka Tomáš - nar. 19. 10. 2023
tatínek Kostka Tomáš (pracovník mechanizace 
Agro)
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Po republice jezdíte s železnou pravidelností. Máte 

možnost vnímat rozdíly mezi publikem v jednotlivých 

regionech?

M. Novotný: Rozdíly mezi diváky jsou velmi,velmi znatelné. 
Většinou nás lidi uráží, že jsme pitomí Pražáci, ale jinak 
pohoda (smích). Musím říct, že větší pohodu cítím na Moravě. 
Přijde mi, že se tu lidé umí líp bavit. A hlavně se chtějí bavit

V Luhačovicích jsme kromě léčivých pramenů pyšní třeba 

na místní architekturu. Měli jste možnost si Luhačovice 

projít, popř. jak na Vás zapůsobily?

M. Novotný: Vzhledem k tomu, že bydlíme vždy v Pozlovicích, 
tak jsem se do Luhačovic zatím nedokopal. Ale miluju 
procházku kolem přehrady…… WOW

Jsme rádi, že jste si pro svůj pobyt v Luhačovicích zvolili 

náš hotel Pohoda. Vzhledem k tomu, že kolegové měli na 

rtech v průběhu vašeho pobytu širší úsměv než obvykle, 

pravděpodobně jste pohodu do Pohody z pódia přenesli. 

Bylo to tak i opačně, cítili jste se v Pohodě v pohodě? 

M. Novotný: Když Pohoda, tak Pohoda.

Dělat humor prý není žádná sranda. Jak udržujete svou 

fyzickou i psychickou pohodu ve shonu, ve kterém se 

prakticky neustále ocitáte?

M. Novotný: Je to velmi zavazující a vyčerpávající. Navíc do 
toho musíte jít s tím, že se zcela jistě nezavděčíte všem. Smysl 
pro humor máme každý jinak nastavený. Snažím se proto 
nezatěžovat se blbostmi, což je v dnešní době čím dál těžší….

Těšíme se na vaše další luhačovické vystoupení. 

Předpokládám, že Luhačovice při plánování dalšího turné 

nevynecháte?

M. Novotný: Pokud bude po nás poptávka, rozhodně si 
nenechám Luhačovice ujít. Třeba se konečně dokopu do toho 
centra (smích).

V úterý 24.10.2023 se Luhačovice otřásaly 

pod salvami smíchu.

Vystoupení oblíbené Partičky kompletně 

vyprodalo největší luhačovický sál

KKC Elektra.
Rozhovor speciálně pro časopis Zálesák nám poskytl jeden z členů oblíbené Partičky - herec, moderátor a bavič Michal 

Novotný. Michala pro nás vyzpovídal pan Josef Michálek, který má ze známých důvodů k umělcům blízko. 
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Jako každý rok, i letos podnikli pracovníci centrálních útvarů 

podzimní odpolední výlet do velehradských vinic, z kterého vám 

předkládáme několik  reportážních fotografi í.

Nejen prací živ je člověk



Náš závod byl vždy v našem regionu známý jako výrazný 
prodejce traktorů značky ZETOR. K naší velké lítosti prochází 
v poslední době tato značka stagnací, která ovlivňuje i poptávku 
po traktorech této klasické české značky. Abychom naše 
zákazníky neztratili, tak je třeba posílit i prezentaci a prodej 
našich dalších značek traktorů tzn. KUBOTA a VALTRA. 
Především u značky KUBOTA se nám to postupně velmi 
dobře daří.
Ale není to pouze o traktorech. Již v loňském roce došlo 
k výraznému nárůstu tržeb u značky AEBI SCHMIDT, v jejímž 

rámci prodáváme do ČR a SR univerzální nosiče nářadí 
a zametací stroje. Zcela novou položkou v našem portfoliu 
jsou komunální elektro vozy CITY II od české fi rmy TPC 
Industry Czech republic. Snažíme se tímto včas reagovat na 
nové trendy v prodeji komunální techniky, které s expanzí 
elektrifi kace vozového parku přicházejí.

Další novinkou, kterou připravujeme, je zastoupení značky 
BOBCAT v našem regionu v oblasti smykových nakladačů.

Rozšiřujeme regionální působnost našeho závodu

Jedním z nástrojů, jak čelit zvyšující se konkurenci, je 
rozšiřování území, kde naše stroje prodáváme. Zatím poslední 
akvizicí v této oblasti bylo zakoupení společnosti ZS HORSKÁ, 
která působila na Bruntálsku. Akvizicí jsme získali portfolio 
nových zákazníků, zastoupení nových značek (KVERNELAND, 
KUHN), prostory pro prodej náhradních dílů a zázemí pro 
prodejce. Dále přinesla možnost prodávat naše stávající 

značky v dalším regionu. A v neposlední řadě jsme získali tým 
zkušených pracovníků, počínaje bývalou majitelkou Ludmilou 
Horskou, která má na starosti prodej, prodejkyní náhradních 
dílů paní Miluši Kamlerovou a zkušené servisní pracovníky 
Tomáše Svojanovského a Martina Tylšara. Obchodní tým 
byl dále rozšířen o Ing. Milana Pavlíka. Rok 2023 je první 
plnohodnotný rok jejich působení pod křídly OZ.

Jedním z dlouhodobých úkolů je budování dobrého jména 
Obchodního závodu a prezentace jeho aktivit a portfolia 
strojů. Vše začíná od kvalitní práce všech jeho zaměstnanců 
a jejich prozákaznické orientace. A já jsem rád, že jim za to 
mohu i tímto poděkovat.
Další oblastí, které věnujeme pozornost, jsou sociální sítě. 
Aktualizovali jsme webové stránky a zvyšujeme aktivity na 
našem Facebooku. Tady přiznávám, že máme stále určité 
rezervy, zvláště v oblasti reklamy na sociálních sítích.

Mezi akce s největším zásahem cílové skupiny jsou Dny 
otevřených vrat, kam zveme všechny potencionální 
zákazníky z daného regionu a prezentujeme jim naše stroje 
a služby. V letošním roce proběhly dvě akce tohoto typu. 
V březnu to byly dvoudenní DOV v Biskupicích a v říjnu 
jednodenní DOV v Bruntále. Přestože je poměrně náročné 
takovéto akce zorganizovat, můžeme říci, že se nám velmi 
povedly a my z nich můžeme čerpat pro další období.
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Obchodní závod
Jedním z největších hybatelů rozvoje Obchodního závodu je konkurenční boj. Ten je v oblasti prodeje zemědělské 

a komunální techniky stále větší nejen co se týká počtu prodejních fi rem, ale i počtu značek strojů, které se k nám 

dovážejí z celého světa. Aby Obchodní závod v tomto boji uspěl, tak se musí novým podmínkám přizpůsobovat a dále se 

rozvíjet. A my nezahálíme. Tímto článkem bych vás chtěl informovat o aktivitách a novinkách, které v této oblasti děláme.

Rozšiřujeme portfolio prodávaných strojů

Ing. Radek Svoboda
ředitel Obchodního závodu

CITY II BOBCAT

Kvalitní prezentace Obchodního závodu
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Dny otevřených vrat Bruntál

Dny otevřených vrat Biskupice
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Známé osobnosti

v pohodě na Pohodě
Za dvanáct sezon se v hotelu Pohoda****  ubytovala řada známých osobností společenského a kulturního života nejen 

z ČR. Ne vždy se podaří se s hosty vyfotografovat, u některých z nich to ale jde zvládnout třeba právě při výkonu jejich 

povolání. Tady malá ukázka…

Jan Toužimský: 
S frontmanem legendárních 
Arakain nás pojí dlouholeté 
přátelství, a to až do té 
míry, že se společně moc 
nefotografujeme.

Tarja Turunen:

Metalová diva s nádherně klenutým 
až operním vokálem, známá díky 
svému účinkování ve skupině 
Nightwish, dnes na úspěšné sólové 
dráze. Jedna ze světových hvězd, 
která se zde dle svých slov také cítila 
„v pohodě“ (cool).

Heidi Janků:

Velmi milé bylo setkání 
s Heidi při natáčení dílu 
jednoho z jejích pořadů 
pro TV s příznačným 
názvem – TV Pohoda.

Marian Jelínek:

Pan Jelínek si pro 
své kurzy s názvem 
Motivační restart vybral 
hotel Pohoda**** již 
několikrát.
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Tanja:

Rocková dračice, se kterou 
se velmi rád potkávám na 
zkouškách a vystoupeních 
souboru Bohemian Metal 
Rhapsody, kde nám „nad hlavou 
létá rokenrol“.

Loudness:

Ne všichni budou znát 
tuto kultovní japonskou 
skupinu. Pánové oslavili 
40 let na rockové scéně a 
na rozdíl od prezentace na 
pódiu, při setkání z nich 
vyzařovala ona pověstná 
japonská zdvořilost a klid.

Jaroslav Albert Kronek:

Legendární zpěvák původních Kern, jejichž 
hity „Blízko nás“ nebo „Exploze snů“ neminula 
nikoho z mé generace. Také za toto letité 
přátelství jsem velmi rád. Pohodovým hostem 
bývá pravidelně. Druhý z pánů na fotografi i je 
pan Zdeněk Kluka, člen neméně legendární 
skupiny Progres 2. Toho první návštěva
v Pohodě zatím čeká…

Martin Kapek, Jan „Protheus“ Macků:

S oběma zpěváky a jejich kapelami 
Traktor a Dymytry jsme se s Forrest Jump 
zúčastnili několika turné a vždy šlo o 
pohodovou spoluráci na přátelské bázi. 
Při jejich návštěvách Pohody je paradoxně 
vždy více času na popovídání, než na 
zmiňovaných koncertech.

Josef Michálek
ředitel hotelu Pohoda****
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Na počátku byla až fi lozofi cká úvaha tří Zálesáků u piva v Elektře, jak přes ty Vánoce pěkně přibíráme na váze a že by bylo nanejvýš 
dobré této neřesti učinit přítrž. A protože velké a geniální věci bývají velmi jednoduché, zrodila se tradice předsilvestrovských 
pochodů z Pozlovic, přes Komonec, na Řetechov. Tedy přesněji řečeno, do hospody na Řetechově, kde dochází k zasloužené 
regeneraci sil a sdílení zážitků z cesty. Neboť jak jistě všichni uznáte, délka a převýšení trasy, vyžaduje nejen průběžné užívání 
podpůrných nápojů a pochutin, ale především cílovou prémii spojenou se zápisem do kroniky. Zatím evidujeme jen jeden 
ročník, kdy se podávání podpůrných prostředků muselo realizovat až na závěr. V závějích a husté chumelenici si nikdo netroufal 
zastavit, protože by byl ostatními opuštěn a zanechán svému osudu. Takový nešťastník by byl pravděpodobně nalezen až s 
jarním táním sněhu. Už raději ani nevím, kdo dal onen pokyn – jdeme. Myslím, že to byl ten stejný, který ráno své manželce 
tvrdil, že se v takovém počasí zcela jistě nepůjde a ty pohory je zbytečné obouvat… Ano, byl to legendární ročník 2005, na který 
s odstupem všichni rádi vzpomínáme a myslím, že hned tak překonán nebude.

Sesterské společnosti ZÁLESÍ a.s. a ZÁLESÍ agro a.s. si 
letos v červnu připomněly  30 let privátní podnikatelské 
éry. Ale z toho již dvacet let pravidelně nejméně 40 – 60 
Zálesáků, rodinných příslušníků a čtyřnohých přátel 
absolvuje vždy 30. prosince tento pochod.

Věřme, že i v letošním roce se na tradičním 

seřadišti v Pozlovicích opět sejde zdravé 

zálesácké jádro a vyrazí na 21. ročník.

Ing. Aleš Svízela
ZÁLESÍ agro a.s.

Komonec „dvacetiletý“

Zveme Vás na tradiční
předsilvestrovský

Sraz u hotelu Ogar
v Pozlovicích
v 30. 12. 20sobotu 23
v 10.00 hodin
Dobrou náladu a pleskačku pro zahřátí na cestu s sebou!
Po náročné cestě se můžete posilnit v Hospůdce
U Dubového stolu na Řetechově.

KOMONECKOMONEC
VÝŠLAP ZÁLESÁKŮ NAVÝŠLAP ZÁLESÁKŮ NA


